
Domes deputāts Aivars Bernāns no Latvijas Sociāldemokrātiskās 
Strādnieku partijas (LSDSP) gatavojas nolikt deputāta mandātu. Savu 
apņēmību viņš pamato ar lielo darba slodzi. Aivars Bernāns ir Ekono
mikas Ministrijas Privatizācijas departamenta direktors.

Bemāna mandāts būtu jāpārņem Kodolpētniecības centra speciālis
tam Zigfrīdam Visvaldim Mozgiram, kurš LSDSP sarakstā startēja ar 
otro kārtas numuru. A. Bernāns sacīja, ka Mozgirs no šādas iespējas 
esot atteicies. Pats Mozgirs SV sacīja, ka viņi šādu iespēju vēl nav apsvē
ruši. Viņam nebija informācijas par Bernāna nodomu atteikties no 
deputāta mandāta. Iespējams, ka Bernāna vi#tā varētu nākt trešais 
saraksta kandidāts - Zemessardzes rotas komandieris Jānis Brūveris. 
Brūveris apstiprināja, ka ar viņu ir pārrunāta šāda iespēja, bet šobrīd viņš 
vēl nav gatavs dot savu atbildi.

Aivars Bernāns ir apmeklējis tikai pirmo un beidzamo domes sēdi. 
Neattaisnojošu iemeslu dēļ deputāts nav ieradies uz četrām domes 
sēdēm pēc kārtas. Likums par deputātu tiesībām un pienākumiem 
paredz, ka deputāti ir tiesīgi lemt par deputāta mandāta anulēšanu, 
gadījumā, ja deputāts neattaisnojošu iemeslu dēļ nav apmeklējis trīs 
domes sēdes pēc kārtas.

Bernāns sacīja, ka viņš sēdes nav apmeklējis laika trūkuma dēļ. De
putāts esot lūdzis nodot viņam pienākošos materiālus viņa uzticības per
sonām, taču tas nav izdarīts. “Esmu darbā līdz astoņiem vakarā. Cilvē
kiem, kuri nestrādā Salaspilī, atņemta iespēja piedalīties domes darbā. 
Tas beigsies ar to, ka būšu spiests atteikties no mandāta,” paskaidroja 
deputāts. □

Jānis VANAGS

Atvērta jauna kafejnīca “ Līva”

(Par to, lūdzu, lasiet 2. Ipp.!)

izstāde

Daugavas tilti un pārceltuves
19. septembrī Daugavas mu

zejā atklāja izstādi Daugavas til
ti un pārceltuves. Izstādi veidoja 
muzeja darbinieces Daina Las- 
mane un Gundega Dreiblate, 
mākslinieki Ojārs Pētersons un 
Gints Upītis, kā ari filosofs Ai
gars Villa.

Izstādē apskatāmi dažādi 
Daugavas šķērsošanas veidi. 
Lielākais izstādes eksponāts - G. 
Upīša veidotais Lielais Kristaps - 
visu kuģinieku, pārcēlāju un 
nabadzīgo ceļinieku aizbildnis.

Kā pastāstīja viena no izstādes 
autorēm G. Dreiblate, izstāde ir 
par Daugavas tiltiem un pārceltu
vēm; lai būtu uzskatāma vēstu
riskā kopaina, parādītas gan pašas 
senākās pārceltuves un tilti, gan 
apraksti un ilustratīvie materiāli 
par pasaules ievērojamākajiem 
tiltiem.

Muzejs saņem ļoti daudz past
karšu un fotogrāfiju, kurās attēloti 
dažādi tilti dažādos laikos. Tā kā 
bieži vien ir grūti noteikt precīzu 
atrašanās vietu, laiku un arī tiltu 
nosaukumus, G. Dreiblate uzska
ta, ka tieši Daugavas tiltu atpazī
šana ir iemesls izstādes veidoša
nai. Taču materiāls kļuva aizvien 
plašāks, jo, kur nav tiltu, ir pārcel
tuves! Cilvēki Daugavu šķērsoju-

17. septembra domes sēdē 
apstiprināja 1997./98. gada ap
kures sezonas tarifus un siltum
enerģijas piegādes un lietošanas 
noteikumus Salaspilī. Uz jautā
jumiem, kas saistīti ar apkuri 
jaunajā sezonā, atbild uzņēmu
ma “Salaspils siltums” direk
tors Genādijs VOLODINS.

Sīkāk par siltumenerfliias cenu
- Kā ir veidojusies siltum

enerģijas cena šai apkures se
zonai?

G.Volodins: - Pagājušajā gadā 
tarifs bija Ls 0,42 par lm 2 kopējās 
platības. Jaunajā apkures sezonā 
par 1 m2 būs jāmaksā Ls 0,44. Par 
karstā ūdens piegādi vienam 
iedzīvotājam mēnesī jāmaksā 
Ls 3,61.

Kas nosaka cenas paaugstinā
šanos? Pagājušajā gadā mēs par 
1 tūkstoti m3 gāzes samaksājām 
Ls 69, šogad cena gāzei būs jau 
Ls 71,20. Tarifu paaugstināšanās 
saistīta ar kurināmā cenas pa
augstināšanos. Ja pagājušajā gadā 
dzīvojamajam fondam par 1 giga
kaloriju bija jāmaksā Ls 15,04, ta
gad tā cena būs Ls 16,54.

Uzņēmums Salaspils siltums 
apkures izmaksas nav mainījis. 
Cena kļuvusi augstāka, jo pieau
gusi maksa par gāzi, elektrību, 
degvielu (akcīzes nodoklis). 
Apkure un parādi

- Vai iedzīvotāji, neskatoties 
uz parādiem, kas bijuši iepriekš, 
šogad saņems apkuri un karsto 
ūdeni?

ši gan laivās, gan ar slidām.
“ Mitoloģijā tilts ir metafora 

mūžīgajām ilgām pēc pārcelšanās, 
saikņu nodibināšanas, atgrieša
nās. Tilts vieno garīgajā telpā ne
šķirto: zemi un debesis, cilvēku 
un dievišķo, veco un jauno. Pār
celšanās - tilta metaforas pamats.

Pārcelšanās citā valstībā ir arhais
kās dzīves piepildījums un tāpēc - 
daudzu mītu un pasaku kodols,” 
raksta izstādes veidotājs Aigars 
Villa. □

Astra NAGLE

APKURES SEZONA - 
JAU “AIZ STŪRA”

- Domāju, ka jā. Ja diennakts 
temperatūra ārā trīs dienas pēc 
kārtas būs zemāka par 8°C (atbils
toši pieņemtajiem “Siltuma ener
ģijas piegādes un lietošanas notei
kumiem”) un dome pieņems lē
mumu par apkures uzsākšanu, 
uzņēmums Salaspils siltums ir ga- 
tavs ražot siltum enerģiju un 
karsto ūdeni.

Esam parādā a/s Latvijas gāze 
169 000 latus. Līdz šim nauda vēl 
nav sam aksāta, bet papildus 
parādam vēl ir noteikta arī soda 
nauda - 18 tūkstoši latu.

Tehniski uzņēmums Salaspils 
siltums ir gatavs uzsākt darbu. 
Viens apkures katls ir pilnīgi ga
tavs darbībai, otra katla remontu 
pabeigsim līdz apkures sezonas 
uzsākšanai.

- Vai vasaras laikā iedzīvo
tāju parāds ir mazinājies?

-Jā. Jaš.g. 1. martā parāds bija 
Ls 267 tūkstoši, tad 1. septembrī 
tas bija jau Ls 160 tūkstoši. Tas 
samazinājies gandrīz uz pusi, to
mēr pagaidām vēl nevaram no
maksāt visu parādu.

- Vai apkures sezonai uzsā
koties būs arī tādas daudzdzī
vokļu mājas, kas nesaņems ap
kuri un karsto ūdeni?

- Dome pieņēm a lēmumu:

tādās mājās, kuru iedzīvotāji nav 
samaksājuši parādu par pagājušā 
gada apkures sezonu un turpinās 
nemaksāt, un parāds būs lielāks 
nekā 25% (t.i. no visas mājas 
iedzīvotājiem  25% nebūs sa
maksājuši), mēs varam samazināt 
siltumenerģijas parametrus. Pil
nīgi atslēgt vai nepieslēgt mājas 
siltumtīklam - tādi lēmumi tiks 
pieņemti nedaudz vēlāk, un tas 
būs saistīts arī ar ārējo temperatū
ru un parāda lielumu.

Siltumenertiiias skaitītāji
- Vai nav paredzēta iespēja 

iedzīvotājiem par uzņēmuma 
“Salaspils siltums” sniegtajiem 
pakalpojumiem maksāt atseviš
ķi, kā, piemēram, par elektrību?

- Par to esam domājuši. Visām 
tām mājām, kurām uzstādīti pa
šām savi siltumenerģijas skaitī
tāji, šajā apkures sezonā maksu 
par saņemto apkuri pieņemsim 
līgumā paredzētajā kārtībā. Bet ti
kai no tiem iedzīvotājiem, kuru 
mājās ir uzstādīti skaitītāji.

- Ja iedzīvotāji vēlas uzstādīt 
siltumenerģijas skaitītājus, kā 
to izdarīt?

( Turpinājums 2. Ipp.)

Salaspils siltums Informē
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domes ziņas

komercziņas

Domes sēdes lēmumi
17. 09.1997.

Lēmums Nr. 71
Par tarifu apstiprināšanu 1997. /98. g. apkures sezonā

Izskatījusi pašvaldības uzņēmuma Salaspils siltums aprēķinus par ap
kures nodrošināšanu Salaspilī, dome nolēma:
1.1. Noteikt 19977 98.g. apkures sezonā šādus tarifus:

- dzīvojamam fondam Ls 16,54 Gkal
- pārējiem lietotājiem Ls 16,25 Gkal ar PVN 18% - Ls 2,92, 

kopā Ls 19,17 Gkal.
1.2. Iedzīvotājiem par apkuri jāmaksā šādos apmēros:

- par lm 2 apkures maksa Ls 0,44.
- par karsto ūdeni no viena iedzīvotāja Ls 3,61 vai Ls 0,84 m \

1. 3. Karstā ūdens atslēgšanu un plombēšnu pēc īrnieka rakstiska 
iesnieguma veic p/u Salaspils siltums par šādu iemaksu:

- 1 mezgla atslēgšana ar PVN Ls 5,60
- 2 mezglu atslēgšana ar PVN Ls 7,60
- 1 mezgla pieslēgšana ar PVN Ls 10,60
- 2 mezglu pieslēgšana ar PVN Ls 12,90 
(cenā nav iekļauti materiāli).

2. Apstiprināt “Siltuma enerģijas piegādes un lietošanas noteikumus 
p/u Salaspils siltums” no 1997. gada 28. augusta.

Domes priekšsēdētājs Juris Putniņš

AIVARS BERNĀNS GATAVOJAS 
NOLIKT DEPUTĀTA MANDĀTI
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NAV VIENOŠANĀS
PAR AUTOSTĀVVIETAS 
pārvietošanu

Salaspils pareizticīgo draudzei 
līdz 10. oktobrim jāsaskaņo visa 
dokumentācija, lai varētu pārcelt 
SIA Rabel piederošo autostāvvietu 
Skolas ielā 19, piecdesmit metrus 
tālāk no tās pašreizējās atrašanās 
vietas. Tas tiek darīts pēc blakus 
esošo māju iedzīvotāju lūgumiem. 
Viņi vēlas, lai 
starp daudzdzī
vokļu mājām un 
baznīcu atrastos 
nevis autostāv
vieta, bet parks.
Visi sarunās 
iesaistītie tam 
piekrīt.

Salaspils pa- 
r e i z t i c ī g o  
draudzes vadī
tājs Anatolijs Ja- 
kimčuks ir pār
liecināts, ka pa
re iz tic īgajiem  
līdz noteiktajam 
datumam neiz
dosies nokārtot 
visas formalitā
tes. Jakimčuks 
uzskata, ka šajā 
jautājumā esot 
ie in te re s ē ta s  
personas, kuras 
to nepieļaus. Ja 
arī tādu nav, tad 
to neizdosies izdarīt laika un 
līdzekļu trūkuma dēļ. Pareizticīgo 
rīcībā neesot nepieciešamo līdzek
ļu, to nav arī pilsētas domei, kas 
bija solījusi palīdzēt.

Domes priekšsēdētājs Juris Put
niņš paskaidroja, ka trīs lielākās 
pilsētas reliģiskās konfesijas - ka- 

% toli, luterāņi un pareizticīgie no 
domes saņems vienādu atbalstu - 
katra konfesija - līdz Ls 10.000. 
Kā uzsvēra domes priekšsēdētājs, 
šī nauda netiek izsniegta draudžu 
vadītājiem , bet gan izm antota 
konkrētu darbu apmaksai. Līdz 
šim pareizticīgo draudze jau saņē
musi materiālu palīdzību vairāku 
tūkstošu latu apmērā.

19. septembrī notikušās sarunas 
starp pareizticīgo baznīcu un fir
mu Rabel paredz, ka firma atteik
sies no sava apbūves gabala, ja pa
reizticīgie to vietā viņiem ierādīs 
citu, kuram turklāt jābūt tādā pašā 
stāvoklī, kādā atrodas pašreizējais 
stāvvietas būvgabals Skolas ielā 
19, kur jau ir veikti sagatavošanas 
darbi.

Turpmākie autostāvvietas celt
niecības darbi pēc domes priekšsē
dētāja lūguma ir pārtraukti, taču, 
kā uzsvēra Rabel direktors Jurijs 
Račkovs, ne izbeigti. Ja līdz 10. 
oktobrim  neizdosies atrisināt 
domstarpības, tad celtniecības 
darbi atsāksies.

Ar stāvvietas pārvietošanas 
projektu nodarbojas firma Enerģi
ja SHJM. Tās projektu grupas va
dītāja Tatjana Kofekidis SV pazi
ņoja, ka projekts pabeigts 19. sep
tembrī. Tagad to nepieciešams 
saskaņot ar vides aizsardzības 
centru, ugunsdrošības departa
mentu un citām iestādēm. Tas, pēc

vadītājas domām, varētu aizņemt 
vairākus mēnešus.

T. Kofekidis pastāstīja, ka pro
jektu sāka izstrādāt jau maijā. Tā 
izstrādāšana aizkavējusies Ceļu 
departamenta dēļ, kurā ilgu laiku 
analifeta iespēja būvēt apvedceļu, 
kas savienotu Skolas un Maska

vas ielas. Tikai nesen saņemts ap
stiprinājum s šāda apvedceļa 
iespējamībai.

Tatjana Kofekidis apgalvoja, ka 
firma Rabel ir apmierināta ar stāv
vietas pārvietošanas projektu; tas 
izstrādāts ar firmas tiešu līdzda- 
\ību .‘Rabel direktors Račkovs 
sacīja, ka tas nav galvenais jautā
jums, vai firma ar to ir apmierināta 
vai nē. Svarīgāks ir tas, vai baz
nīca kompensēs līdzekļus, ko fir
ma jau ieguldījusi autostāvvietā.

Uz jautājumu, cik lieli ir šie 
ieguldījumi, Anatolijs Jakimčuks 
atbildēja, ka tas viņu neinteresēto 
baznīcai nav naudas. Jakimčuks 
uzskata Rabel pozīciju par izrādī
šanos. Firma piekrīt, ka autostāv
vieta jāpārvieto, taču tajā pašā 
laikā rīkojas tā, lai tas nebūtu 
iespējams.

Jakimčuks uzskata, ka firma ti
kai novilcina laiku. Rabel cenšas 
ieguldīt pašreizējā autostāvvietā 
pēc iespējas vairāk līdzekļu, kurus 
vēlāk baznīcai nāksies kompensēt. 
Jakimčuka kungs vērtē, ka baz
nīcai jaunajā stāvvietā nāksies 
ieguldīt vairāk līdzekļu, nekā ir 
ieguldījis Rabel.

Savukārt Jurijs Račkovs uzska
ta, ka firmai ir visas tiesības tur
pināt celtniecības darbus. Tas, ka 
viņi to tomēr nedara, liecinot par 
pretimnākšanu. “Celt vai necelt - 
tā ir mūsu labā griba, ”sacīja Rač
kovs.

Draudzes priekšnieks pēc 19. 
septembra tikšanās bija manāmi 
satraukts: “Man radies priekšstats, 
ka tā ir spēle vienos vārtos. Es to 
negaidīju. Izrādījās, ka šajā lietā 
galvenais ir birokrātiskais skatī
jums. Tas ir prātam neaptverami,

kādā stāvoklī atrodas cilvēku ap
ziņa. Tā bija kā pusauga puišeļu 
saruna. Šobrīd mēs neatrodamies 
tik augstā apziņas stāvoklī. Bet 
nākotnē par to varētu būt kauns.”

Stāvvietas vietā - parks
Pašreizējās autostāvvietas vietā 

iecerēts izvei
dot parku. Pēc 
Anatolija Ja- 
kim čuka do
mām, tas būtu 
jādara pilsētai. 
“ B a z n ī c a i  
parks nav va
jadzīgs, lai gan 
mēs nenolie
dzam, ka tā ir 
laba doma. 
Parks vairāk 
vajadzīgs pil
sētai. Mēs gri
bam, lai mai
nītos arī pilsē
ta. Mums vi
siem jābūt ie
interesētiem,” 
aicināja Ja- 
kimčuks.
“Kad cilvēks 

pastaigāsies pa 
parku un no
nāks labā ga- 
r a s t ā v o k l ī ,  

viņš padomās arī par Dievu. Bet, ja 
pa ceļam būs kaucošas mašīnas, 
neviens par to nedomās. Šeit nāk 
vecāki cilvēki, kuriem radīsies 
grūtības, ja tieši starp baznīcu un 
mājām būs autostāvvieta. Ja izvei
dotu skvēru, tad visi būtu iegu
vēji,” uzskata draudzes vadītājs.

Juris Putniņš sacīja, ka pilsētas 
dome atbalsta ideju par parka iz
veidošanu. Dome piešķirs tam 
daļu līdzekļu, taču šobrīd vēl nav 
izstrādāts parka projekts. Priekšsē
dētājs uzsvēra, ka dome ir gatava 
tikai piedalīties, nevis pilnībā segt 
parka uzturēšanas izmaksas.

Pagaidu baznīca 
bOs gatava oktobrī

Šobrīd pareizticīgo draudzes 
dievkalpojumi notiek pagaidu 
baznīcas ēkā. Tā vēl nav pilnībā 
pabeigta; vēl ir veicami iekšējās 
apdares darbi. Jakimčuks solīja, ka 
baznīca būs gatava oktobra sāku
mā. Darbu aizkavēšanos viņš 
skaidro ar celtnieku iespējām, kuri 
šeit strādā bez atlīdzības.

Draudzes dievkalpojumi notiek 
svētdienas pēcpusdienās, un tos 
apmeklē apmēram 30 - 50 cilvēku. 
Topošajā baznīcā paredzētas 100 
vietas. Tādēļ lielākus notikumus, 
kā, piemēram, Lieldienas un baz
nīcas krusta iesvētīšanu 21. jūlijā, 
nācās atzīmēt turpat pie baznīcas. 
Draudzes vadītājs solīja, ka izdo
mās, kā atrisināt vietu problēmu. 
Kad tiks uzcelta pareizticīgo baz
nīca, pagaidu baznīcu varēs iz
mantot kā kapliču. □

Jānis VANAGS

APKURES SEZONA - JAU “AIZ STŪRA”
(Sākums l.lpp.)

- Domes sēdē (17.septembrī) 
tika pieņemti arī pašvaldības uzņē
muma Salaspils siltums “Siltum
enerģijas piegādes un lietošanas 
noteikumi”. Dzīvojamā mājā, tā
pat kā jebkura lietotāja dzīvoklī, 
var uzstādīt skaitītāju, projektu un 
skaitītāja tipu saskaņojot ar uzņē
mumu Salaspils siltums. Kāpēc 
tā? Mēs gribam Salaspilī uzstādīt 
kopīgu uzskaites sistēmu. Līdz 
šim katlu mājā ir uzstādīti 4 
skaitītāji, kas uzrāda, cik mēs paši 
saražojam un cik daudz siltum
enerģijas tiks piegādāts pilsētai. 
Tāpēc vēlamies, lai katram lieto
tājam būtu uzstādīts skaitītājs, kas 
iekļaujas uzņēmuma Salaspils 
siltums sistēmā. Esam iecerējuši 
uzstādīt arī siltuma regulēšanas 
sistēmu, taču šogad mēs to vēl 
nepagūsim izdarīt.

- Vai mājā jāuzstāda kopīgs 
skaitītājs, vai to var darīt arī 
katra ģimene atsevišķi tikai savā 
dzīvoklī?

- Sistemātiskai siltumenerģijas 
patēriņa uzskaitei jāuzstāda viens 
skaitītājs - kopīgs visai mājai. Ti
kai pēc tam var uzlikt skaitītāju at
sevišķā dzīvoklī.

Siltumenertiiias piegādes 
un lietošanas noteikumi

- Jūs minējāt siltumenerģijas 
piegādes un lietošanas noteiku
mus. Ko vēl, saistošu iedzīvotā
jiem, tie paredz?

- Svarīgs ir noteikumu pēdējais 
punkts, kurā minēts, ka no apkures 
sistēmas daudzdzīvokļu mājā ne
var atslēgt vienu atsevišķu dzīvok

ma.
- Dzīvokli nevar atslēgt no 

apkures, bet no karstā ūdens?
-K arstā ūdens padevi, ja  

iedzīvotājs vēlas, var atslēgt. Ir jā
atnes iesniegums uz uzņēmuma 
Salaspils siltums nodaļu Enerģē
tiķu ielā 9, un mūsu darbinieki 
mēneša laikā atslēgs dzīvokli no 
karstā ūdens padeves. Maksa, kas 
noteikta par 1 mezgla atslēgšanu, 
ir Ls 5,60 (ar PVN).

Minimālā temperatūra dzīvoklī
- Kādai jābūt minimālai tem

peratūrai dzīvoklī apkures se
zonā?

- Apkures sezonas laikā dzīvok
lī temperatūrai jābūt ne zemākai 
par 15°C (18°C+- 3°C). Ja tempe
ratūra dzīvoklī neatbilst normām, 
iedzīvotāji var vērsties mūsu no
daļā, Enerģētiķu ielā 9. Pārbaudī
sim sistēmu dzīvoklī un sastādīsim 
aktu. Ja temperatūra normām ne
atbildīs, un būs sastādīts atbilstošs 
akts, tad tiks risināts jautājums par 
apkures maksas samazināšanu.

- Vai uzņēmuma “Salaspils 
siltum s” nodaļā var vērsties 
iedzīvotāji no jebkuras Salaspils 
namu pārvaldes?

- Jā. Lai arī tā ir katras namu 
pārvaldes lieta, esam nolēmuši, ka 
var vērsties mūsu nodaļā un mēs 
paši risināsim  šo jautājumu ar 
namu pārvaldniekiem.

Uzņēmuma Salaspils siltums 
nodaļa atrodas dzīvokļu pārvaldes 
1 .stāvā, Enerģētiķu ielā 9, tālrunis 
40414

li. Pašreiz ta vel ir tehniska proble-
Anete RIEKSTIŅA

komercziņas

Atvērta jauna kafejnīca Līva
( Sākums l.lpp.)

Pirmdien, 22. septem brī, 
pīkst. 17:00, pirmos apmeklētā
jus uzņēma jaunā kafejnīca Uva 
(Līvzemes ielā 2). Kafejnīca būs 
atvērta katru dienu no 9 līdz 21, 
arī sestdienās un svētdienās. Tā 
varēs uzņemt aptuveni 21 ap
meklētāju. Uva šobrīd ir vienīgā 
kafejnīca Salaspilī, kur var 
nobaudīt Julius Meinl kafiju.

Jaunās kafejnīcas Līva vadītājs 
Gunis Rīders pastāstīja, ka kafej
nīcas iekārtošana prasīja aptuveni 
mēnesi, neskaitot celtniecību. No 
citām kafejnīcām Uva atšķirsies ar 
to, ka šeit būs auksto un silto ēdie
nu vitrīna - visus piedāvātos ēdie
nus var labi apskatīt, kā arī paņemt 
līdzi.

Auksto ēdienu vitrīnā būs 8 vei
du salāti - piemēram, siļķe kažokā, 
pārlietā gaļa, zivs sarkanā vai baltā 
mērcē, siera, sēņu salāti. Silto 
ēdienu vitrīnā būs 5 -6  veidu gaļas 
ēdieni, kā arī 3 veidu piedevas: 
kartupeļu biezenis, frī kartupeļi un 
rīsi. Karbonāde maksās 85 santī
mus, jebkura veida piedeva - 20 
santīmus, savukārt kotlete - 40, bet 
menca - 35 santīmus. “Esam do
mājuši par apm eklētājiem  ar 
dažāda “biezuma” maciņiem. Ce
nas nav augstas, jo citādi mēs ne
varēsim eksistēt”- piebilda kafej
nīcas vadītājs. Gardēžiem kafej
nīca piedāvās specifiskus ēdienus. 
“Jaunā kafejnīca sniegs vēl kādu 
pakalpojumu - visus ēdienus varēs 
paņemt līdzi - atbilstoši trauki jau 
sagādāti,” teica G.Rīders. Šobrīd 
kafejnīca piedāvā arī Julius Meinl 
kafiju - tasīte šīs gardās dziras no

speciāla automāta un firmas tasītes 
maksā 20 santīmus. Līva nebūs 
vieta vienkāršiem glāzītes mīļo
tājiem, jo “lētā šņabja te nebūs. 
Alkoholiskos dzērienus tirgosim 
par diezgan augstām cenām. Taču 
pārdošanā ir arī alus.”

Firm as Līvzeme prezidents 
Teodors Geks pastāstīja, ka 
pašreizējā kafejnīca Līva ir tikai 
starpposms līdz brīdim, kad tiks 
uzcelta īstā kafejnīca (pagaidām 
tai uzbūvēts tikai 1. stāvs.). Nākot
nē šeit būs foajē un garderobe. 
Perspektīvē ir paredzēts uzbūvēt 
lielāku restorāna zālf kā arī ban- 
ketzāli ar kamīnu. “Šis projekts 
radās tikai tāpēc, ka Salaspilī nav 
neviena respektabla vieta, kur pa
vadīt vakaru,” teica T.Geks.

Kafejnīca tapusi ar pašas firmas 
Līvzeme spēkiem - galvenie celt
nieki bija Gunārs Sūniņš un Valdis 
Goba. Kafejnīca Līva priecē ar pa
tīkamu interjeru (spilgti dzeltenās 
sienas, firmas Bea izveidotie aiz
kari un SIA Salvija izgatavotās ko
ka mēbeles), kas pagaidām Sa
laspilī ir retums. Vienīgā solīdā 
vieta pilsētā, kur vakarā satikties ar 
draugiem līdz šim bija domes ka
fejnīca, bet nu tai radusies konku
rente-kafejnīca Līva. “Konkuren
ce ar domes kafejnīcu būs cenās, 
bet gan jau viņiem būs savi ap
meklētāji, mums - savi,” uzskata 
firmas prezidents.

Paredzams, ka jaunajā kafejnī
cā divās maiņās strādās 7 cilvēki.

□
Inga REČA

problēma Salaspils siltum s informē



kāds no mums

CERU PIEDALĪTIES O LIM PISKAJĀS SPĒLĒS
A N I T A  T R U M P E

Septiņkārtēja Latvijas čempione, Latvijas 
junioru rekordiste 100 metru barjersprintā 
(13,84 sekundes) un tāllēkšanā (6,45 metri).
Šosezon uzrādījusi labākos rezultātus starp 

Latvijas sportistēm 100 metru skrējienā - 11,86 
sekundes, 100 metru barjerskrējienā - 13,47 
sekundes, kā arī 3. rezultātu tāllēkšanā - 6,07 
metri.

Latvijā barjerskriešanā Anitai šobrīd nav 
konkurentu.

Precējusies. Vīrs - Egils, dēls - Rihards.
Salaspilī dzīvo kopš 1969. gada.

No izbailēm aizlecu tālāk, 
nekā spēju

Mācījos Salaspils 1. vidussko
las 3. klasē, kad kādu dienu uz sko
lu atbrauca vieglatlētikas treneris 
Jānis Auziņš un aicināja braukt uz 
Rīgu trenēties. Biju maza un ener
ģiska meitene, tādēļ pieņēmu šo 
piedāvājumu. Ja mani uzaicinātu 
nodarboties ar kādu citu sporta 
veidu, es arī neatteiktos. Tobrīd 
bija vienalga, ko darīt, man tikai 
vajadzēja sevi kaut kur ”likt”. Tā 
nu iesāku savas sporta gaitas Rīgā.

Trīs gadus vēlāk avīzē izlasīju, 
ka sākusies pieņemšana Murjāņu 
sporta internātskolā, un nolēmu tur 
pieteikties. Parasti treneri paši 
braukāja pa novadiem un meklēja 
bērnus, turpretī es pieteicos pati. 
Gribēju iekļūt sprinteru grupā, bet 
treneri, ar savu vērīgo aci mani no
pētījuši, piedāvāja pārbaudīt spē
kus tāllēkšanā. No izbailēm aizlē
cu 4,44 metrus, un mani, protams, 
pieņēma. Priekiem nebija gala.

Murjāņos sāku mācīties 6. kla
sē. Bija grūti pierast pie disciplī
nas, stingri noteiktā dienas režīma
- katru rītu pulksten 7 jāceļas, tad
- rīta rosme, mācības, treniņš (sā
kot ar 8. klasi - arī no rīta) un 11 
vakarā jāiet gulēt.

Sākumā bija grūti samierināties 
ar to, ka veselu nedēļu esi prom no 
mājām, taču pamazām pieradu. Tā 
kā, stājoties Murjāņos, no lielā sa
traukuma aizlecu varbūt pat tālāk, 
nekā spēju, un arī tāpēc, ka daudz 
domāju par mājām, ilgu laiku ma
ni rezultāti neuzlabojās, un vecā
kais vieglatlētikas treneris uz mani 
jau sāka skatīties ”šķībi.”

Šobrīd varu teikt, ka izvēle ne
bija kļūdaina, tas bija labākais, kas 
ar mani varēja notikt. Bija labi ap
stākļi treniņiem un lieliski treneri. 
Liels paldies jāsaka pazīstamā 
operdziedātāja Ingus Pētersona tē
vam, Saeimas deputātam Alek
sandram Pētersonam, kurš manī 
saskatīja attiecīgās dotības un ar 
savu stingrību un nelokāmību 
iemācīja barjerskriešanas tehnikas 
pamatus. Savukārt Rolands 
Lagzdiņš - tāllēkšanu un sprintu.

Kad mācījos 7. klasē, aizlecu 
5,16 metrus, Latvijā savā vecuma 
grupā izcīnīju trešo vietu un sa
ņēmu savu pirmo medaļu. Toreiz 
pat necerēju uz godalgoto vietu un 
aizbraucu mājās. Pēc tam par to 
uzzināju no avīzēm. Tā palaidu 
garām pirmo medaļu savā dzīvē.

Tikai gadu vēlāk savu rezultātu 
uzlaboju par pusm etru - 5,66 
metri! Šāds rezultāts pat pēc 
Murjāņu tā laika stingrajām prasī
bām mani ieveda perspektīvo 
sportistu lokā.
Pastaigas gar jūras krastu 
siltos pavasara vakaros

Vēlāk, kad jau pieradu pie sma
gā treniņu darba, parādījās arī kāds 
prieciņš - treniņnometnes (galve
nokārt ārpus Latvijas). Kas tas par

Viņš ļoti labi un ātri skrien pāri 
mazajām barjeriņām. Tas, iespē
jams, ir iedzimts. Ja Rihards iz
domās nodarboties ar sportu, es 
atļaušu un šķēršļus ceļā nelikšu, lai 
gan zinu, ka tas nebūs viegli.
Kā treneris mani 
“savaņģoja”

Jau piecus gadus netrenējos, ti
kai reizēm gāju kopā ar bijušā tre
nera V. Bernharda treniņgrupas 
sportistiem spēlēt basketbolu for
mas uzturēšanai. Reiz viņš man 
ieteica atgriezties aktīvajā sportā. 
Sākumā domāju, ka tādā vecumā

sasniedzis, izmantojot afrikāņiem 
raksturīgo spēku un ātrumu. Tonijs 
ir godkārīgs, viņam jāuzrādaa 
augstas klases rezultāti, un viņš ir 
pamanījis, ka Ludmila prot pa
teikt, kas jādara, lai skrietu vēl 
ātrāk. Ludmila ir Latvijas rekor
diste barjerskriešanā (lOOm/b - 
12,90). Viens no maniem mērķiem 
ir šo rekordu uzlabot.
Sūrā sportista ikdiena

Ja nenodarbotos ar sportu, man 
nebūtu Murjāņos iegūtās precizi
tātes, kā arī noteikti būtu bijis 
grūtāk sakārtot savu dzīvi. Piemē

•  Starptautiskas sacensības vieglatlētika "Rīga - 97." Otra no kreisas - Anita Trumpe

sportistu, kurš kaut reizi dzīvē nav 
to izbaudījis!

Treniņnometnes parasti bija 
pirms sacensību sezonas. Bieži 
startēju bijušās Savienības pilsētās 
- Kišiņevā, Čeļabinskā, Volgogra- 
dā, Erevānā, Taškentā, Gomeļā, 
Alma-Atā - visas pat nevaru at
cerēties. Mācību laikā bija iespēja 
piedalīties sacensībās arī ārpus 
“impērijas” robežām - pirmoreiz 
Bulgārijā, kad mācījos 9. klasē, 
vēlāk arī Vācijā, Somijā un 
Zviedrijā.

Kad pabeidzu mācības Murjā
ņos, iestājos Latvijas Universitātē 
(tolaik - LVU). Treneris R. Lagz
diņš man ieteica treneri Vili Bern
hardu, pie kura vēlāk ilgi trenējos. 
LVU vieglatlētu  treniņgrupā 
iepazinos ar savu nākamo vīru 
Egilu. Braucieni uz treniņnomet
nēm Klaipēdā un Adlerā bija ļoti 
romantiski - pastaigas gar jūras 
krastu siltos pavasara vakaros... 
Protams, tur bija smagi treniņi, 
taču atmiņā palikuši tikai tie labie, 
skaistie brīži.
Dēlam ir iedzimta 
barjerskriešna

Tad pienāca brīdis, kad sapratu, 
ka sports nav galvenais manā dzī
vē. Tobrīd biju sasniegusi Latvijas 
junioru rekordu gan barjerskrie
šanā, gan tāllēkšanā, biju Latvijas 
izlases sastāvā, rezultāti - labi un 
stabili, maksāja arī pietiekami. Li
kās, nav iemesla pamest sportu.

Un pēkšņi - vai nu tā bija 
mīlestība, vai kas cits, bet sapratu, 
ka jāveido ģimene, tas ir svarīgāk 
par visu. Kad apprecējos, vēl kādu 
laiku trenējos, bet tad piedzima Ri
hards. Tas bija pietiekams iegansts 
pārtraukt treniņus. Kad gaidīju 
dēlu, vēl trīs mēnešus aktīvi 
trenējos. Droši vien tāpēc Ri
hardam arī ļoti patīk vieglatlētika, 
viņš labprāt nāk līdzi uz stadionu.

(man bija 27 gadi) atgriezties 
sportā ir par vēlu, bet viņš uz
skaitīja visus manus vienaudžus, 
kuri vēl startē. Sacensībās galve
nokārt piedalās “vecie”, pazīsta
mie, bet jaunajā paaudzē lēnām 
sevi pierāda tie, kuri nopietni no
lēmuši nodarboties ar sportu.

Treneris pierunāja mani no
skriet 60 metrus. Pārsteidzoši, bet, 
ņemot vērā, ka nebiju trenējusies, 
rezultāts bija ļoti labs (7,8 sekun
des). Tad sapratu, ka viss vēl nav 
zaudēts. Nākamajā rītā, protams, 
nevarēju piecelties no gultas, sā
pēja visi muskuļi, kājas pa vienai 
cēlu no ārā gultas. Nodomāju - at
kal vajadzēs mocīties, bet par vēlu 
- treneris jau bija mani “sa- 
vaņģojis”.

Gribēju veidot profesionālās 
sportistes karjeru. Vēlējos atgriez
ties tāllēkšanā, bet Latvijas rekor
diste augstlēkšanā (1,97 metri) 
bija pārgājusi uz tāllēkšanu, leca 
tik tālu, cik es šobrīd, iespējams 
(tiesa, sportā skaidri neko nevar zi
nāt), nevaru aizlekt. Barjersprintā 
bija palikusi brīva vieta - it kā at
stāta tieši man. Tagad sportistiem 
ir lielas iespējas redzēt pasauli un 
parādīt savas spējas, ja vien ir re
zultāti un menedžeris.
Kopā ar slavenībām

Pēc nepilnu pusgadu ilgiem tre
niņiem vīrs ieteica mainīt treneri, 
jo neapmierināja viņa ne visai no
pietnā attieksme pret treniņu dar
bu. Ludmila Olijare un Aleksandrs 
Čumakovs, pie kuriem šobrīd tre
nējos (viņi iemācīja man mīlēt 
barjersprintu), trenē pasaulē sla
venus sportistus. Pie viņiem brauc 
trenēties Tonijs Džarets (llOm/b - 
13,00), visu laiku ātrākais 
barjerskrējējs. Pēc videoierakstu 
izpētīšanas izrādījās, ka viņš nav 
zinājis par daudzām barjertehnikas 
niansēm. Savus rezultātus Džarets

ram, man nav grūti no rītiem agri 
piecelties, jo skolā par katru no
kavēto rīta rosmi sodīja - atceros, 
kā es ravēju stadiona zālāju.

Piecus gadus vispār netrenējos, 
un man sāka rasties sarežģījumi ar 
veselību. Esmu sapratusi, ka vairs 
nedrīkstu pārtraukt treniņus, man 
vienmēr būs kaut kā jākustas, lai 
uzturētu savu veselību, arī tad, kad 
būšu beigusi profesionālā sporta 
gaitas.

Treniņu process sastāv no sa
gatavošanās perioda un sacensību 
sezonas. Sākumā jātrenē izturība 
un spēks, pēc tam ātrums, un jāpie
slīpē tehnika. Izturību var uztrenēt, 
skrienot krosus un pārmaiņus 
skrējienus. Man ļoti nepatīk krosi, 
arī Murjāņos no tiem visādi centos 
izvairīties, bet tagad attieksme 
mainījusies, jo  saprotu, ka bez 
bāzes nav ko sapņot par sasnie

gumiem.
Pārsteidzoši ir tas, ka ārzemēs 

daudzi sportisti nezina elementā
ras tehniskas lietas. Viņiem ir 
ātrums, spēks, bet nav tehnikas! 
Man ir ļoti paveicies ar treneriem, 
kuri redz vissīkākās nianses - to, 
ko, manuprāt, nemaz nav iespē
jams saskatīt. Līdz šim skrēju in
stinktīvi, praktiski nepievēršot 
uzmanību tehniskajam izpildīju
mam.
Sports un nauda

Ar sportu nav vienkārši nodar
boties. Varu saprast tos jauniešus, 
kuri neturpina sportista karjeru, jo 
neviens viņus nefinansē. Ar “pliku 
entuziasmu” neviens labprāt netre
nējas. Es varu atļauties trenēties ti
kai tāpēc, ka mani atbalsta vīrs. 
Viņš mani uztur un atļauj nodarbo
ties ar to, ko vēlos. Esmu pateicīga 
arī mammai par palīdzību bērna 
audzināšanā.

Piekrītu kāda krievu aktiera 
teiktajam: “Es esmu laimīgākais 
cilvēks, jo daru to, kas man patīk, 
un man vēl par to maksā.”

Nauda nav pašmērķis, bet nav 
arī mazsvarīgs faktors.

Sports ir darbs, kuram atdodu 
sevi visu. Kad kādreiz atnāku mā
jās galīgi iztukšota, domāju, kam 
man tas ir vajadzīgs, es taču varētu 
dzīvot mierīgi. Bet kaut kāds vel
niņš mani tirda un saka, ka ir tomēr 
vērts to darīt!
Viss vēl priekšā!

Vienīgā reize, kad izjutu vecu
ma ierobežojumu, bija, kad radās 
iespēja aizbraukt uz Universiādi 
Itālijā, Palermo. Izrādījās, ka pie
dalīties sacensībās varēja tikai tie, 
kas nebija sasnieguši 28 gadu ve
cumu, bet man 28 palika trīs nedē
ļas pirms sacensību sākuma. Vis
pār sportā vecuma ierobežojumu 
nav. Spilgts piemērs tam ir sprin
tere Merlina Otija. Viņai ir 37 ga
di, un viņa pagājušogad uzstādīja 
savu personisko rekordu, kas pa
saules mērogā ir visu laiku otrais 
labākais rezultāts 100 metru 
skrējienā (10,74 sekundes). Ka
mēr rezultāti augs, un es tam 
redzēšu jēgu, turpināšu nodarbo
ties ar sportu.

Ceru piedalīties Olimpiskajās 
spēlēs Sidnejā, kas notiks 2000. 
gadā. Gribētu izcīnīt tiesības skriet 
finālskrējienā (tas ir, pirmajā astot
niekā)! □

Ar Anitu TRUMPI sarunājās 
Astra NAGLE

zvans redakcijā

K a n a l i z ā c i j ā -
higiēniskās paketes un kartupeļi

Uz redakciju piezvanīja Maskavas ielas 7. mājas 17. dzīvokļa 
saimniece un sūdzējās, ka viņas dzīvoklis regulāri applūst. SV  sazi
nājās ar dzīvokļu pārvaldes santehniķi, kurš bija devies uz šo izsau
kumu. Rūdolfs Staņķis paskaidroja, ka abos gadījumos vainīga bija 
mājas kanalizācijas sistēma. Pirmajā izsaukumā, 22. augustā, ka
nalizācijā bija sakrājušies gurķi un dilles. Attīrot kanalizāciju pēc 
pēdējā izsaukuma 23. septembri, tur atradās higiēniskās paketes un 
āboli.

17. dzīvokļa īmiece bija sašutusi par namu pārvaldes nolaidīgo darbu. 
Uz šiem pārmetumiem R. Staņķis atbildēja, ka vienīgā nolaidība esot 
bijusi tā, ka dispičere viņam uzreiz to nav paziņojusi. Tāpēc pasūtījumu 
varējuši izpildīt tikai nākamajā pirmdienā, jo dzīvokļa saimniece nedēļas 
nogalē bija izbraukusi.

Kanalizācijas aizdambēšanās faktā santehniķis vaino neapzinīgus 
iedzīvotājus. Viņš zināja stāstīt gadījumu, kad cilvēks atkritumus nav 
nesis uz atkritumu konteineriem, bet gan sabēris kanalizācijā. Q

Jānis VANAGS



Ja Jums ir vajadzīga:
□ pašvaldības policijas;
□ ugunsdzēsēju;
□ ūdensvada un kanalizācijas nodaļas;
□ veterinārārsta, apsēklotāja;
□ ātrā medicīniskā un cita veida palīdzība 

ekstremālos gadījumos,
zvan ie t: 40001 vai 40003!

P A G Ā J U Š A J Ā  N E D Ē Ļ Ā

KRIMINĀLPOLICIJAS PAZIŅOJUMS 
Naktī no 21. uz 22. septembri apzagts diskobārs Džems (Salaspilī, 

rīgas ielā 1).
Lūdzam visus, kuri var palīdzēt šīs zādzības izmeklēšanai, zvanīt 

pa tālr. 47345 vai mob. tālr. 1-9215741. Anonimitāti un atlīdzību 
garantē.

Grasī pircēji turpmāk 
varēs iepirkties paši

No 17. septembra SIA Līvzeme veikalā Grasis, Līvzemes ielā 22, ie
viesta pašapkalpošanās. Pircēji, veikala vadītājas Valentīnas Zvejnieces 
vārdiem runājot, tagad visas preces varēs aptaustīt un aplūkot tuvāk.

Veikala vadītāja paskaidroja, ka pašapkalpošanās ieviesta tādēļ, ka 
jaunā sistēma pircējiem ir daudz ērtāka.

Uz jautājumu, vai veikala darbiniekus nebiedē zādzības, vadītāja 
atbildēja, ka tās notika arī tad, kad preces bija novietotas aiz letes. Ar 
šo problēmu veikals cīnās kopīgi ar pārējiem pilsētas veikaliem. Pārde
vēji cits citam ziņo par zādzībām savos veikalos. Tā veikala darbinieki 
izsargājas no iespējamajiem zagļiem, viņiem pašiem to nemaz nenojau
šot. □

Jānis VANAGS

DOLES SALAS IEDZĪVOTĀJU IEVĒRĪBAI!
Zinot, ka ziemošanas periodā slaucamo govju turētājiem rodas sarež

ģījumi ar piena realizāciju, veicu aptauju par to, vai zemnieki vēlētos 
nodot pienu Rīgas piena kombinātam. Taču tam ir daži priekšnoteikumi:
- ja interesentu būs daudz - izstrādās piena savākšanas maršrutu;
- ja interesentu būs maz - piena savākšanu varētu veikt centralizēti, 
t,i. - pie Daugavas muzeja.

Lūdzu, steidzami zvaniet pa tālruni 943202 vai 940001 un 
paziņojiet:
- savu uzvārdu,
- adresi,
- cik kg piena dienā jūs varētu realizēt!

Lūdzu, informējiet arī kaimiņus! □
Zemnieku konsultante

Draudze “Jaunā paaudze” ielūdz Jūs un 
Jūsu ģimeni uz dievkalpojumu katras 
nedēļas otrdienā.
Būsit mīļi gaidīti Līvzemes ielā 8, 19:00, 
Salaspils domes ēkā, stāvā, sēžu zālē.

•mmmrn
IEPĒRKAM

SERTIFIKĀTUSpar jums izdevīgu cenu 
Skolas ielā 10,
7. kabinetā.

S L U D I N Ā J U M I
b®  Labam cilvēkam skārdā apaļas 
krāsns apvalku 0,75 m.
Tālr. 40327.
t&Golden Circle sertifikātus cil
vēkam, kurš turpinās spēli tālāk. 
Tālr. 42826 vai 43421.

b®  Māju Doles salā (1 stāvs, 4 ista
bas, 2 virtuves, pagrabs, saimnie
cības ēka) un jaunbūvi Ciemupē, 
Daugavas krastā ( 2 stāvi, 5 ista
bas, saimniecības ēka).
Tālr. 44462._________________
b®  Kiosku Salaspilī. Laba vieta, 
visas nepieciešamās iekārtas.
Tālr. 40297._________________
i®3 Privatizētu dzīvokli Skolas ielā 
10/2 (1. stāvs). Tālr. 42285. 
b®  1,5-istabu dzīvokli Skolas ielā 
(4/5, balkons, remonts, telefons, 
dubultās durvis, 24/36m2, parādu
nav). Tālr. 45926.____________
i®3 Privatizētu 2-istabu dzīvokli 
jaunā mājā (telefons, viss jauns).
Tālr. 40919, 47407.___________
»® Steidzami! 2-istabu dzīvokli 
Salaspilī, Skolas ielā (30/45, 3/5, 
telefons, balkons, visas ērtības, lie
tuviešu projekts, remonts) pret 1- 
istabas dzīvokli Salaspilī.
Tālr. 42230, 529286.__________
b®  2-istabu dzīvokli (8/9, izolētās 
istabas, saulainas, siltas, skaists 
skats no loga). Lēti. Tālr. 47799.

2-istabu dzīvokli (602. sēr., 8/9, 
28/50 m2 un 3-istabu dzīvokli 
(103. sēr., 1 stāvs, 42/62 m2), lēti. 
Iespējami varianti. Tālr. 44462.

Dārzu pretī Doles stacijai, pla- 
tība 400m2. Tālr. 46410 vai 46923, 
vakaros.___________________ _
i®3 Zemes gabalu (1200 m2) ar mā
jas pamatiem Salaspilī, ierakstītu 
Zemesgrāmatā. Tālr. 41718.
b® Dīzeļdegvielu 2,5 tonnas, leti. 
Tālr. 41634.
i®* Putekļusūcēju Čaika, lietotu. 
Cena - Ls 15. Tālr. 45755, no 19.
i®* Krasu televizoru Elektron 61 
TC-451D (61 cm, PAUSECAM) 
labā kārtībā par Ls 60. Tālr. 47312, 
Igors.

organizē 
Salaspilī 
B kategorijas
šo feru
kursus.

M ācību  
sākums 

2. oktobrī, no 
17:30 līdz 

20:30.
Uzziņas pa

tālr. 263425, no 17-22.

b®  Sekciju, 3-durvju skapi ar 
antresolu, elektrisko šujmašīnu, 
galdu un krēslus. Lēti.
Tālr. 372082.
i®* Galdiņu-skapīti televizoram un 
kafijas dzirnaviņas. Tālr. 47684.

i®* Māju vai vasarnīcu Salaspilī. 
Izskatīšu visus piedāvājumus.
Tālr. 44462._________________
*® 1-istabas dzīvokli Gaismas ielā 
7 ne dārgāk par Ls 800. Var piedā
vāt arī blakus ielās. Rakstīt: Rīga,
LV-1050, a/k 508.____________
i®* 2-3-istabu dzīvokli ar visām 
ērtībām. HESa rajonā nepiedāvāt. 
Tālr. 7258257, pēc 20.

1-istabas dzīvokli ar ērtībām 
pret dzīvokli ar daļējām ērtībām.
Tālr. 47684._________________

1,5-istabu dzīvokli (24/36 m2, 
4/5, balkons, remonts, telefons) 
Skolas ielā pret apbūves gabalu 
(1200m2) posmā Ādaži- Ķekava.
Tālr. 45926._________________

3-istabu dzīvokli Rīgā, Ilūkstes 
ielā, 4. stāvā pret 1-istabu dzīvokli 
Salaspilī. Var būt daļējas ērtības. 
Tālr. 573506, 17328580, Sandra. 
•s* Steidzami! 4-istabu dzīvokli 
Salaspilī (6. stāvs, telefons, 2 lo- 
džijas) pret 2-istabu dzīvokli Sa
laspilī, vēlams HESa rajonā, Ener
ģētiku, Celtnieku ielā. Tālr. 40260.

i®3 Ģimene ar bērniem (2 skolēni 
un 2 pirmskolas vecuma bērni) - 
dzīvokli uz ilgu laiku apmēram par 
Ls 30 mēnesī.
Tālr.43153, no 11-17.

i®5 1 istabu 2-istabu dzīvoklī jaunā 
mājā (visas ērtības, mēbeles, tele
fons, karstais ūdens) vienam kul

turālam cilvēkam par Ls 25. Inte- 
liģenta saimniece. Tālr. 46661, 
b®  1,5-istabu dzīvokli ar visām
ērtībām. Tālr. 42899.__________
c® 2-istabu dzīvokli ar ērtībām. 
Tālr. 8-243-23599, Iveta.

b®  Santehniķis veic apkures katlu, 
apkures sistēmu, ūdensvadu un 
kanalizācijas montāžu, regulēšanu 
un remontu.
Tālr. 47312, Jevgēnijs.

ARMRESTLINGA
- mērošanās roku spēkā.

Piedalās pilsētu, rajonu un klubu komandas 
vīriešiem un sievietēm 12 svaru kategorijās un 

viesi no Lietuvas un Igaunijas. 
Sacensību atklāšanā uzstāsies 

Andris Daniienko.

Izgriez un atsūti!  bezmaksas privātsludinājums
PĀRDOD PĒRK MAINA ĪRĒ IZĪRĒ MEKLĒ DARBU PIEDĀVĀ DARBU IEPAZĪŠANĀS DAŽĀDI VAJADZĪGO PASVĪTROT!

©  "Salaspils Vēstis"
Izdevējs - Salaspils pilsētas 
ar lauku teritoriju dome. 
Reģistrācijas apliecība nr. 1922.

redaktore - Inga Reča 
korespondenti - Astra Nagle,

Jānis Vanags
korektore un literārā redaktore - 
Nīna Leimane
maketētājsDmitrijs Zagoruļko

Redakcijas adrese: Līvzemes iela 8, 
p.n. Salaspils-1, LV-2169,

tālrunis: 43159.

Iznāk kopš 1996. gada 17. maija. 
Datorsalikums. Ofsetiespiedums. 
Iespiests Salaspilī,
SIA "Kreilis un Ko" tipogrāfijā. 
Iznāk piektdienās.

Metieni:
latviešu izdevumam -1000 eks., 
krievu izdevumam - 600 eks. 
Pārpublicēšanas un citēšanas 
gadījumā atsauce uz "Salaspils 
Vēstīm" obligāta.

Sludinājumus un reklāmu 
pieņem redakcijā - Līvzemes ielā 8 
(Salaspils domes ēkā).

Par faktiem un uzvārdiem rakstos 
atbild to autori, sludinājumos - to 
iesniedzēji.

Sertificēts būvinženieris Pēteris 
Rimša sniedz konsultācijas būv
niecības jautājumos bez maksas. 
Tālr. 43682, darba dienās no 8:00-
9:00._______________________
^  Meklē mīlošu, godīgu un kārtī
gu auklīti 1 g.v. bērnam.
Tālr. 44184. ____________ ___

Meklējam auklīti 4 un 7 g.v.
bērniem. Tālr. 41707._________

Remontēju un noregulēju sa
dzīves un rūpniecības šujmašīnas.
Tālr. 44025._________________
■s* Skaņo un remontē klavieres.
Tālr. 40481._________________

Novājēšana (konsultācijas, ga
rantija, stabilitāte, rezultāts). Pie- 
rakstīšanās pa tālr. 42277, no 9-11.

Veronikas frizētava piedāvā pa
kalpojumus visai ģimenei. Frizē
tava strādā bez brīvdienām. Adre
se: Skolas ielā 10, 408. kabinets.
Tālr. 47377. _________

Firma Sater labo ledusskapjus 
jūsu mājās. Lēti, ar garantiju. 
Tālr. 277275, no 9 fīdz 21. Brīv-
dienu nav. ______
w  Piedāvāju ārstniecisko un pro
filaktisko masāžu. Adrese: Skolas 
ielā 7-105 (1. stāvā), darba dienās 
10-14;18-21. Iespējami izbrauku
mi uz mājām. Pensionāriem un in
valīdiem atlaides.
Tālr. 44176, pēc 21.

b®* Aicinām darba visu vecumu 
cilvēkus, iespējama darbu apvie
nošana. Tālr. 44493, 7183163.


